

Referat: Punkter til opstald/ medlemsmøde mandag den 20.9 kl. 19:

1. Præsentation af nye medlemmer i bestyrelsen	- Kort præsentation af nye bestyrelsesmedlemmer: Jens Christian og Mary
2. Nyt personale	- Ansættelsessamtaler på Mads' stilling i ugen og ansættelse af Ulrikke
3. Status på stald	<ul style="list-style-type: none"><li>- Vi nærmer os fuldt hus 3-4 tomme bokse, hvilket er positivt både for fællesskabet og økonomien.</li><li>- Det stiller også krav på de daglige rutiner</li><li>- Der kommer en seddel op i morgen ift. foderindkøb fordi der varsles prisstigninger (15-30%) inden første oktober. Torben anbefaler, at man får bestilt foder.</li><li>- Den udendørs silo er solgt og bliver afhentet engang i oktober.</li></ul>
4. Udtagelse af konsum	- Vi er opmærksomme på dette og Torben arbejder på at få en afklaring. Der er ikke vedtaget en dato endnu men det vil blive aktuelt.
5. Udarbejdelse af nye stald kontrakter	- Hvilket betyder, at vi skal kunne dokumentere, hvilken type foder man giver. Dette betyder yderligere, at der vil blive lavet om på kontrakterne, så vi har dokumentationen.
6. Ny procedure vedr. ormepøver	<ul style="list-style-type: none"><li>- Dem der ikke har betalt, skal tjekke op på det i dag den 20.9</li><li>-Det er et krav med gødningsprøver og efterfølgende behandling, hvis det er det som dyrlægen anbefaler</li><li>- Ormekur: Alle skal kunne fremvise dokumentation for at have fået en ormekur. Bestyrelsen fastsætter de pågældende datoer for, hvornår de skal være overstået. maj og oktober (denne gang er det dog i november)</li><li>- Opstaldere er selv ansvarlige for at få foretaget ormepøver.</li></ul>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Tilbud om at klubben står for ormekur. Betaling gennem klubmodul. Dette koster 500kr.</li> </ul>
7. Springning i hallen - ugedag/tidsrum/1 lørdag i måneden	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Opfølgning ift. spring om onsdagen. Reglerne skal følges dvs. at der skal en voksen med når man er under 18.</li> <li>- Der vil blive meldt tider ud</li> <li>- Forslag om spring fra 15.30-20.00, hvor der skal hjælpes med at sætte spring op og tages spring ned.</li> <li>-Forslag om, at de første sætter spring op og de sidste tager banen med.</li> <li>- Første lørdag i måneden er der spring i den store hal. Hele dagen. Dette bliver et forsøg og vi finder ud af i, hvilken grad det bliver benyttet. Dette bliver tilpasset, når vi ved mere om i, hvilken grad det bliver benyttet.</li> <li>-Lille hal bliver forbeholdt dressur</li> <li>-Alle må benytte hallen selvom der er spring</li> <li>- Stævne i den kommende weekend. Det er MEGET nødvendigt, at der er flere der melder sig til at deltage og hjælpe med bygning af springbaner og hjælp i cafeteriet osv.</li> </ul>
8. Gennemgang af ordensregler	<ul style="list-style-type: none"> <li>-Opfordring til at læse op på klubbens ordensregler</li> <li>- Der skal fokus på at få ryddet op på staldgangen, så der ser ordentligt ud.</li> <li>-Hjælp til at få ro på børn der løber eller laver for meget larm på staldgangen.</li> <li>- Hunde SKAL være i snor og der skal samles op efter dem.</li> </ul>
9. Forbedringer	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Nyt toplag kommer på i den store hal. I får besked om hvornår</li> <li>- Vi prøver at være med på det der skal repareres så godt vi kan.</li> </ul>
Evt.	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Tak for god velkomst. Her en opfordring. Indkomne forslag: savner at blive taget imod ift.</li> </ul>

det praktiske og evt. en folder til nyankomne medlemmer.

-Valak/fællesfolden kan man gøre noget den top af ler der er på den fold? Evt. en indgang en anden sted. Nye forslag er kærkommen.

- Er der eksisterende regler ift. tider på foldene?

-De officielle regler, 1 hest to timer, 2 heste 4 timer på foldene. Dette kan med fordel fremgå på hjemmesiden, i en folder og på laminerede ark.

-Derudover er der 4 timers folde (oppe bagved)

-Disse skal gerne fremgå tydeligt og det får vi lavet.

- Kan man lave et sheets over, hvem der står på foldene? Er der nogen der kan lave et forslag til dette. **Cecilie vil gerne lave et udkast til Sheets.**

- Opsamling på fx fold 5 og 6, græsfold osv. over de næste par måneder.

- Regler for booking af hal ift. privatridning osv. Kan der laves en god løsning på dette? Forslag med skilt på porten.

- Kan der laves regler om dette? Ift. hvornår man kan være i hallen. Evt. på faste tider.

- Vi starter med et skilt (evt. i rødt) på døren og booking på Sheets og hvis ikke dette løser udfordringen, tager vi nedenstående metode i brug.

-Kan en regel evt. være at man ikke booker privatundervisning mellem kl. 16-18? Medmindre man ikke har noget imod at ride sammen med andre.

-evt. max 6 ryttere i hallen af gangen.

-Kan der komme regler for rideadfærd osv. Måske opstramning på børnenes ridekultur.

-Ridehusregler kan synliggøres

- Opfordring til at man ikke skal sidde med sin telefon når man rider eller trækker.

--	--

Medlemsmøde kl. 20.00

<p>1. Gennemgang af økonomisk situation</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Prisjustering</li> <li>- Det ser ud til at vi kan opnå vores resultatresultatet passer i hvert fald pt.</li> <li>- Forhåbentlig kan vi næste år få lavet de forbedringer og opgraderinger</li> </ul>
<p>2. Udarbejdelse af ny målsætning</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi vil gerne tænke lidt mere fremsigtet og lave nogle mål for klubben og lave en handleplan.</li> <li>- Drømme og visioner for 1 år, 4 år, 10 år.</li> <li>- Hvad vil vi gerne være kendt for og hvad har vi mulighed for?</li> <li>- Man må gerne byde ind med tanker og ideer til, hvad man kunne tænke sig for klubben.</li> </ul>
<p>3. kommende stævner og kurser</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Springstævne i weekenden</li> <li>- Dressurstævne i november</li> <li>- I må gerne byde ind med ideer til, hvem I kunne tænke jer, kunne komme og lave kurser eller andet. Spring såvel som dressur.</li> <li>- Pernille vil gerne tilbyde dressurteori/fælles undervisning og kommer med bud på datoer. Støt gerne op om dette.</li> <li>-</li> </ul>
<p>Evt.</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- God og opbyggende forældregruppe som gerne vil involveres</li> <li>- Vi skal gerne kunne bygge bro til dem der ikke nødvendigvis er her hver dag</li> <li>- Vi har haft et par klubaftner</li> </ul>

- |  |  |
|--|--|
|  | <ul style="list-style-type: none"><li>- Opfordring til, at nogen melder sig til at lave mad på klubaftener. Det kan være alle dage på ugen. Den der laver mad, bestemmer dagen.</li><li>- Vi har mange på venteliste. Meld gerne ind, hvis nogen ved om, der er nogen elevponyer.</li><li>-Der er også ønske om noget ponymødre-ridning.</li><li>- Sadelrummet kan godt bruge en oprydning. Opfordring til at begrænse sig.</li><li>- Slikautomaten hvad skal den? Betyder det noget, at den er der. Rasmus kigger på energiniveauet på denne. Det kommer på næste dagsorden.</li><li>- Opfordring til at slukke lyset om aftenen.</li></ul> |
|--|--|